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Jakob födde Josef,
Marias man, och av
henne föddes Jesus, som
kallas Kristus
…fjorton släktled från Abraham till kung
    David,
…fjorton släktled från kung David til
   fångenskapen,
…fjorton släktled från
    fångenskapen till
     Kristus.
Innan något annat
existerade så fanns
Kristus hos Gud.

I år är Stiftelsen Maj-Lis 20 år, men arbetet med att hjälpa

människor har pågått mycket längre. – Det var en ständig ström av folk
som kom till oss, sa Mikael i intervju i Petrus av Erika Mattsson.
Vi citerar “... militärregimen föll 1974 …kolonierna blev fria … en stor
humanitär katastrof där 100 000 afrikaner hamnade i Portugal som
statslösa invånare… I detta kaos fanns familjen Johansson. Mikael
minns alla människor som sökte sig till deras hem. …Barndomen är full av
minnen, hur människor kom för att få hjälp av något slag. Mikael har
verkligen fått se att Gud finns med i vardagen. Nöden bland de statslösa
afrikanerna, men också bland prostituerade och missbrukande portugiser
fick Maj-Lis att fokusera sitt missionsarbete på dem. För Mikael och hans
två yngre bröder innebär det att missionsuppdraget hela tiden var
närvarande i hemmet.
       – Hur många gånger ringde det inte på dörren och vi öppnade. Där
stod någon som sökte mamma.” Slut på citaten.

Varje individ är värdefull i Guds ögon
• den dödsdömde, som inte har någon framtid
•  krymplingen som hasar sig fram
• alkoholisten och den nerdrogade
• den som ännu inte kan se Gud
• den som inte orkar längre

Stiftelsen är en frivillig organisation och ekonomin är helt beroende av
gåvor. Tack för ditt engagemang under år 2009. Dina gåvor har kommit
utsatta till stor glädje.

Motiv av Hari Atanasov

Hans liv är det
ljus, som lyser i

mörkret – och mörkret kan
aldrig utsläcka det.

Mat 1:16-17, Joh. 1:1, 4
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Tel  036 - 14 03 60
gunnelochroland@glocalnet.net

Adress till Stiftelsens styrelse:

PlusGiro 90 04 99-5

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Maj-Lis Johansson
Av. Anibal F da Silva 319, R/C
P-2775-692 CARCAVELOS, Portugal

Adress till Maj-Lis i
Portugal:

Tel 00351 214 560 147
Fax 0014127743763

maj-lis@johansson.com
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                                                                            Julbrevet 2009
Kära Vänner

Julen  närmar sig med allt vad det innebär. Underbara
stunder med familjen och kyrkans advent och julfirande.
Båda hjälper oss förstå vad julen står för; Messias
kommande som mänsklighetens Frälsare. I och med Jesus,
finns ljuset som är starkare än mörkret. Nu väntar han och
alla de heliga på oss.

Inte alla har lyckliga jular att minnas. Broder Lucas till
exempel, som vi startade behandlingshemmet tillsammans
med, orkar inte ens tänka på julen. Den är bara smärta för
honom. Varje jul var det bara alkoholen som gällde. Hans
mor födde tjugofyra barn och av dom alla var det bara
Lucas och hans bror som överlevde. De andra klarade sig
inte över första året.

Vi vill gärna sprida den varma julstämningen till familjer
som Lucas´. Tillsammans med ACRAS förbereder vi julpåsar
som ska delas ut under hela julmånaden, i samband med att
deras folk åker runt i de fattiga stadsdelarna där de
känner till vem som är behövande och sjunger och gör fest.
Också till andra organisationer delar vi med oss av
påfyllningen från Antwerpen som Fabien kom med 31 sept.
(Se bilderna på baksidan.)
Fler kan få sina behov fyllda om fler hjälper till.

    Karin & Samuel Camila & Daniel Ida & Mikael

God Jul

P.S.
I julbrevet brukar vi ta med om familjen.
Tack alla ni som stått med Eskil och mig. Nu
ber jag att ni ska komma ihåg mig då jag går
vidare. Förutom våra tre söner har jag nu
fått tre sonhustrur och ett barnbarn.

Fem frågor till Marianne Rocha Martins, f.d.rektor och grundare av Svenska
skolan i Carcavelos, Portugal, nästan granne med Stiftelsen.
• Hur länge har du känt till stiftelsen arbete?
Stiftelsen bildades för 20 år sen. Jag kände till den långt innan dess. Jag är
hopplös med tider, så jag kan inte säga mer exakt.
• Du som skapat skolgång för svenska barn i Portugal, vad säger du
om alla portugiser som inte kan läsa i idag?
När Portugal kom med i EU var det ca 30 % som inte kunde läsa och alla
trodde det skulle förändras snabbt men det har inte skett. Fortfarande är mer
än 10 % analfabet. Det är fruktansvärt. En del kan stava ihop ord, men de
läser aldrig så de lär sig inte heller. Inte många läser för sina barn. Jag såg en
dam i affären som höll en bok i handen och väninnan sa: “- Men ska du köpa
en bok till henne, hon har ju inte ens börjat skolan!”
• Tror du att stiftelsens sommarläger för barn har bidragit till att fler
slumbarn har börjat skolan?
Lägren har varit väldigt viktiga och öppnat en annan värld för dom. Idag har
slumområdena plockats bort men finns i annan form. Jag tror att den första
hjälpen att komma på fötter är mycket viktig! Ni i stiftelsen gör handfasta
grejer, sätter in hjälp precis där den behövs. För er beror det på vad ni får. Ni
fick datorer som ni gav till barnhemmen. Det kan bli till stor hjälp. Att kunna få
en rullstol måste vara fantastiskt för att få röra sig och komma ut ibland. I
Portugal är tillgängligheten för rullstolsbundna dålig.
• Känner skandinaverna i landet till stiftelsens insatser?
Dom jag talar med vet att ni finns.
• Hur tycker du att vi ska hjälpa så många som möjligt framöver?
Ni borde få fler människor att ge pengar regelbundet, men fråga inte hur man
ska få dom att ge. Jag hade en fattig dam jag kunde hjälpa. Jag gick dit med en
korg med mat och hjälpte henne regelbundet. Men hon dog. Nu har jag ingen
att sköta. Jag är glad att kunna stödja ert arbete och gör det gärna, men fler
borde kunna ge något.

Fem frågor till
Marianne Rocha Martins


